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Cc: 5.1.2e [ 5.1.2e [@) minvws.nl]; @minvws.nl]
From: )
Sent: Tue 3/2/2021 8:27:01 AM

Subject: RE: Stukken Startbijeenkomst Deskundigenpanel (begeleide) zelfafname

Recs: Tue322021 via02 AYbe|

Beste BE
Als ik jullie stukken lees, krijg ik een licht déja vu gevoel, alhoewel de context op scholen weer iets anders is en op onderdelen

specifieke aandachtspunten kent (minderjarige kinderen en toestemming ouders).

1 WJZ.o

Voor jullie informatie over de achtergrond van deze discussie voor wat betreft de betrokkenheid van artsen, hierbij een

conceptnota. Deze is nooit naar de minister gegaan (en dus niet geschikt voor verdere verspreiding) maar kan jullie wat nuttige
informatie bieden over de achtergrond van de discussie. De Coviddirectie was er niet helemaal happy met deze nota, omdat men

niet dacht dat het reéel zou zijn meer artsen te vinden die medische eindverantwoordelijkheid wilden dragen.
De vraag waar het probleem nu in zat voor wat betreft het vinden van voldoende artsen, is nooit eenduidig beantwoord. Het kan

koudwatervrees zijn (waar wordt ik verantwoordelijk voor) of onwil of misschien spelen er financiéle aspecten. Ik stuur zo nog

een mail hierover door n.a.v. een pilot.

Om

oplassingsn
te zoeken hebben twee beleidsmedewerkers van de Coviddirectie, van PZO, en en ik met de IG]

ZEEE <r het RivM (IESE: IREECN: INESETN) o<:p roken over aanpassing van de

LCI handreiking ‘testen op bedrijven’, zie Handreiking testen binnen bedrijven en ondernemingen op COVID-19 | LCI richtlijnen

(rivm.nl)

Wat daar besproken is dat het RIVM deze bijlage zou aanpassen om het een breder bereik te geven
Daarnaast hebben we besproken dat er iets aan de vindbaarheid van de informatie voor artsen/bedrijven gedaan zou moeten

worden en dat er wellicht met gerichte scholing ook meer artsen bereid zouden worden gevonden op taken op dit punt op te

pakken. Ik heb op dit gesprek geen terugkoppeling meer gehad, maar volgens mij is in ieder geval de richtlijn nog niet

aangepast. Heb nog geprobeerd de beleidsmedewerkers van de Coviddirectie te bellen, maar kreeg ze niet te pakken. Dus ik

weet niet hoe hier verder vervolg aan is gegeven.

Hopelijk biedt dit jullie wat nuttige achtergrondinformatie.

Groet,
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